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LEDENBIJEENKOMSTEN 

21 maart 2024 De Algemene Ledenvergadering (ALV) werd gehouden bij Automotive Center 
Oudewater. Als aanvulling op de jaarlijkse bespreking, verzorgden Stedin en 
Provincie Utrecht presentaties over netcongestie. 

10 oktober 2024 Deze informatieve bijeenkomst over cybercriminaliteit werd georganiseerd door 
ViTap samen met OV-Oudewater en gemeente Oudewater. De avond stond onder 
leiding van Platvorm Veilig Ondernemen Midden Nederland.  

 

Sinds maart 2023 is ViTap wederom gecertificeerd voor 3 jaar. In 2024 zijn 

twee schouwronden georganiseerd, die opgevolgd zijn door 

evaluatiebijeenkomsten. De werkgroep KVO bestaat uit afgevaardigden 

van de gemeente Oudewater, de brandweer, de politie, de BOA en ViTap.  

SCHOUWRONDEN 

Deze vonden plaats op 18 april 2024 en op 7 november 2024. Op 18 

april nam de burgemeester deel aan de schouwronde. Over het 

algemeen waren er bij de schouwronden niet veel aandachtspunten, 

alleen helaas nog steeds enkele hardnekkige situaties. Zoals: 

verrommeling op voorterreinen, de vele lang geparkeerde auto’s en 

de slechte staat van het asfalt.  

 

TOELICHTING OP ACTIVITEITEN EN SPEERPUNTEN 

Nieuwe bebording Begin 2024 is nieuwe bebording op de vrachtwagenparkeerterreinen geplaatst, dat 
zorgt voor minder overlast op de openbare parkeerplek. Alleen zien we nu meer 
overlast aan de randen van Tappersheul.  

Convenant 
camerabewaking 

In juli 2024 is het convenant camerabewaking ondertekend door ViTap en 
gemeente Oudewater. Dit convenant is 5 jaar geldig.  

Gemeente Het bestuur overlegt eens per twee maanden met de gemeente, in de persoon van 
Laurens Potman. De wethouder, Bernadette Schomaker, schuift tweemaal per jaar 
aan. Zij is ook aanwezig bij de ALV.  
Ook in 2024 heeft ViTap namens de leden meldingen gedaan bij het meldpunt van 
de gemeente. De gemeente heeft hierop in de meeste gevallen adequaat 
gereageerd.  

Tappersheul 3 In 2024 heeft de Raad van State geen uitspraak gedaan. Het blijft afwachten. Het is 
helaas een feit dat verschillende ondernemers door dit uitstel in de problemen 
komen.  

Communicatie De leden van ViTap zijn in 2024 regelmatig geïnformeerd over de voortgang van de 
activiteiten middels nieuwsbrieven en mededelingen (zowel digitaal als op papier).  
Op de website kunnen de leden alle informatie terugvinden.  
Of we alle leden bereiken is voor ViTap moeilijk te achterhalen, omdat wij, 
vanwege de privacy, niet kunnen beschikken over de ledenlijst. 

Revitalisering Een belangrijk aandachtspunt in de revitalisering is het verbeteren van de 
fundatieondergrond van de wegen en het vervangen van het asfalt. De conditie 
van het asfalt is in 2024 verslechterd. De gemeente moet regelmatig reparaties 
uitvoeren. Het bestuur voert nog steeds de druk bij de gemeente op om het 
opnieuw asfalteren van Tappersheul voorrang te geven en niet verder uit te 
stellen.  

 

Het bestuur van ViTap:  

Fred van Schaik (voorzitter), Johan Goudriaan (secretaris en PR) en Bas van Dam (penningmeester). 


